
Voorwoord

Voor een welvarend Westerlo

Westerlo staat er � nancieel niet 
slecht voor. Of beter gezegd: stond er 
� nancieel niet slecht voor. De zorgvuldig 
aangelegde spaarpot wordt alsmaar 
kleiner door het wanbeheer van het 
huidige gemeentebestuur. 

Natuurlijk moet een gemeentebestuur 
investeren, maar dan liefst in zaken 
die het algemeen nut dienen en aan 
de hand van een duidelijk plan en een 
gedragen visie. Dat het bestuur de 
Re� ex en de Carrefoursite aan de Markt 
aankocht, getuigt niet van veel inzicht. 
Plannen voor een jeugdcentrum zijn 
er nog altijd niet en de Carrefoursite 
zal eerst gebruikt worden als gemeen-
schapslokaal voor de evangelische kerk 
en nadien als parking. Als tegen die tijd 
de plannen weer niet gewijzigd worden.

Investeren moet! Maar investeer in de 
toekomst. In het versneld energiezuinig 
maken van de gemeentegebouwen 
bijvoorbeeld. Dat is goed voor het 
milieu en die inspanningen verdient 
de gemeente dubbel en dik terug. De 
uitdagingen die de toekomst brengt, zijn 
enorm. Denk maar aan de pensioen-
last voor het gemeentepersoneel en 
de kosten voor de energietransitie en 
de infrastructuur. In oktober 2024 
kan u zich weer uitspreken. Tijd voor 
verandering!

Guy Van Dijck
Voorzitter

N-VA vraagt kindvriendelijke 
speelpleintjes in alle deeldorpen 
Een gemeente moet investeren in voldoende buurtspeelpleintjes voor kinderen. 
In al onze wijken en in alle deeldorpen. Plaatsen waar kinderen kunnen spelen, 
ravotten, voetballen, elkaar ontmoeten en waar ze zich kunnen uitleven.

Inclusieve speeltuigen

Voor kinderen met een beperking is het vaak lastig om met leeftijdsgenootjes te 
spelen. Bepaalde speeltoestellen zijn te uitdagend of niet toegankelijk voor kinderen 
met speciale behoeften. Daarom moeten we onze speelpleintjes aanpassen en 
inclusieve speeltuigen voorzien. Dat staat op de agenda voor het speelpleintje aan 
het Boswachtershuis, maar ook de andere speelpleintjes moeten systematisch 
uitgerust worden met aangepaste speeltuigen.

Veilig en kindvriendelijk

Op het Koningspleintje in de Koning Boudewijnstraat in Oosterwijk werden de 
verouderde speeltuigen verwijderd. Die waren versleten en onveilig. En dat in een 
omgeving met jonge en diverse gezinnen, waar het belangrijk is dat we aandacht 
hebben voor verbinding. Het gevolg daarvan is dat kinderen – tot ergernis van 
chauffeurs – op de straat spelen en dat de gemeente klachten krijgt van overlast. 
Dankzij de aandacht van N-VA Westerlo wordt aan een vernieuwend project 
gewerkt om het grasveld opnieuw om te toveren tot een veilig en kindvriendelijk 
speelpleintje. Er zijn in Westerlo nog té veel kind onvriendelijke wijken. Daarin 
moeten we verandering brengen! 

Nancy Van Hoof, Gemeenteraadslid 

Dit was ooit een speelpleintje. Tot de verouderde en onveilige 
toestellen verwijderd werden. Dankzij N-VA Westerlo staat 
er een project in de steigers om dit grasveld opnieuw om te 
toveren tot een kindvriendelijk speelplein.
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Hoe heeft N-VA Westerlo de voorbije jaren het verschil gemaakt?

Patrick, Katrijn en Nancy in koor: “Een absolute meerderheid – met slechts 47 procent van de kiezers achter zich – maakt het voor de 
oppositie (en dus voor N-VA Westerlo) niet gemakkelijk om mee beleid te voeren.”

Patrick: “Toch hebben we met inhoudelijk sterke tussenkomsten geprobeerd om de gemeenteraad naar een hoger niveau te tillen. 
Jammer dat cd&v in veel gevallen niet openstaat voor goede voorstellen, enkel en alleen omdat ze vanuit de oppositie komen.”

Katrijn: “Doordat we steeds opnieuw sterke dossiers samenstellen en kritisch te blijven, kan men soms niet anders dan meestappen 
in ons verhaal. Zo hebben we bijvoorbeeld de mindervaliden ondersteund door de invoering van de EDC-Card met voordelen voor 
cultuur, sport en vrijetijdsactiviteiten.”

Stel, je bent een dag burgemeester van Westerlo. Wat zou je dan onmiddellijk veranderen of verbeteren?

Nancy: “We moeten meer inzetten op onze jongeren. Zij zijn onze toekomst en verdienen het om te kunnen opgroeien in een veilige 
omgeving. Daarom moeten we inzetten op ontmoetingsplekken en aantrekkelijke speelpleinen.”

Katrijn: “Het mag allemaal ook wel wat transparanter. De huidige meerderheid is teveel verhangen aan het meerderheid-versus-oppo-
sitieverhaal. Eigenlijk zouden alle gemeenteraadsleden samen de gemeente moeten besturen.”

Op de sofa met gemeenteraadsleden Patrick Vercauteren, Katrijn van Riet en Nancy Van Hoof

Patrick: “Westerlo verandert zienderogen. De toenemende migratie zorgt voor kansen, maar ook voor uitdagingen. Westerlo moet 
maximaal inzetten op de kennis van het Nederlands bij nieuwkomers.  Alleen zo kunnen ze integreren en deel uitmaken van onze 
samenleving.” 

N-VA Westerlo heeft de mooie traditie om aan alle gemeenteraadsleden de vrijheid te geven om eigen voorstellen te doen. 
Op welke domeinen willen jullie zich graag toeleggen?

Nancy en Katrijn: “De gemeente moet meer ten dienste staan van de burger. Het is nu niet altijd even duidelijk waar of bij welke dienst 
je precies moet zijn.”

Patrick: “Het gemeentebestuur moet ook meer een leidende rol spelen. De samenleving wordt complexer en louter het status quo 
beheren is niet goed genoeg. Besturen betekent ook sturen: een richting bepalen aan de hand van een gedragen toekomstvisie. 
Westerlo heeft alles in zich om een bloeiende en innovatieve gemeente te worden.”

Katrijn: “En uiteraard moeten we ook waken over de eigenheid van onze gemeente. Nieuwe bouwprojecten moeten we kritisch 
bekijken, zodat de leefbaarheid van Westerlo bewaard blijft.”

Patrick Vercauteren
Gemeenteraadslid

Katrijn van Riet 
Gemeenteraadslid

Nancy Van Hoof
Gemeenteraadslid
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VOOR
VLAAMSE
WELVAART
Met die kernboodschap trekt de N-VA volgend jaar 
naar de kiezer. 

Uw welvaart wordt dé inzet van de verkiezingen. 
Want zonder welvaart en een gezonde economie 
kunnen we niet investeren in kwalitatieve zorg, 
leefbare pensioenen, zekere en betaalbare energie, 
moderne infrastructuur, uitmuntend onderwijs en 
een strenger veiligheids- en migratiebeleid. 

Op www.voorvlaamsewelvaart.be legt voorzitter 
Bart De Wever haarfijn uit waarom wij uw welvaart 
vooropstellen.

Na drie jaar van Franstalig-links Vivaldi-
beleid dat vooral de belangen diende 
van niet-werkenden, is de N-VA de 
enige garantie om onze werkende en 
ondernemende Vlaamse middenklasse 
opnieuw te versterken. Maar dan moeten 
we wel nú, met alles wat we in onze mars 
hebben, het tij keren. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Bekijk de videoboodschap 
van Bart De Wever


